
 

Κύριε Υπουργέ 

Για την συνάντηση που είχατε την Πέµπτη 11/7/13 µε την πολιτική ηγεσία της 

Περιφέρειας Στερεάς, για το βασικό οδικό δίκτυο της Εύβοιας, θέλουµε να σας 

ευχαριστήσουµε γιατί κατανοήσατε άµεσα το πρόβληµα και το κυριότερο, δώσατε 

συγκεκριµένες οδηγίες και  κατευθύνσεις στους συνεργάτες σας, για την δροµολόγηση της 

ένταξης και της κατασκευής της Παράκαµψης ΧΑΛΚΙ∆ΑΣ και των παρακάµψεων 

ΒΑΣΙΛΙΚΟΥ και  ΑΜΑΡΥΝΘΟΥ, που είναι απολύτως έτοιµες από πλευράς µελετών  

(άλλωστε η δεύτερη έχει δηµοπρατηθεί ως έργο) αλλά και της παράκαµψης ΑΛΙΒΕΡΙΟΥ 

που όπως ενηµέρωσε ο Προϊστάµενος της ∆ΜΕΟ, θα είναι έτοιµη µέχρι το τέλος του 

έτους. 

∆εν γνωρίζουµε αυτή τη στιγµή, αν θα ενταχθούν οι παρακάµψεις ως ενάριθµα έργα 

στο πρόγραµµα που ισχύει, µε δεδοµένη την αρνητική θέση του Υπουργείου Ανάπτυξης 

σε τέτοιες περιπτώσεις, ή θα ενταχθούν το 2014 (πρώτο έτος της προγραµµατικής 

περιόδου 2014-2020) 

Τονίζουµε όµως, πως είναι απαραίτητη η ένταξη της παράκαµψης ΧΑΛΚΙ∆ΑΣ 

ως ενάριθµο έργο για να ξεκινήσουν το συντοµότερο οι διαδικασίες των 

απαλλοτριώσεων και η δηµοπράτηση του έργου ώστε να µη χαθεί καθόλου 

χρόνος. 

Για την παράκαµψη ΒΑΣΙΛΙΚΟΥ, δεν χρειάζεται να επιχειρηµατολογήσουµε αφού 

έχει ήδη δηµοπρατηθεί και υπάρχει ανάδοχος. Αν ο ανάδοχος επιµένει στη διάλυση της 

εργολαβίας, µπορεί να κληθεί ο επόµενος και να ξεκινήσουν οι εργασίες. 

Οι άλλες δύο παρακάµψεις, ΑΜΑΡΥΝΘΟΥ και ΑΛΙΒΕΡΙΟΥ, είναι δυνατό να 

ενταχθούν το 2014, πρώτο έτος της επόµενης προγραµµατικής περιόδου, 2014-2020. 

Για το βόρειο άξονα θέτω υπόψη σας τα εξής:    

Είναι δεδοµένο ότι µε την κατασκευή της παράκαµψης Χαλκίδας, ο χρόνος προς 

βόρ. Εύβοια θα µειωθεί κατά 20 και πλέον λεπτά, γεγονός πολύ σηµαντικό. 
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Η προώθηση του βόρειου άξονα, που θα περιλαµβάνει και τη σήραγγα των 

2,5 χιλ. στον Άγιο, σηµείο στο οποίο κάθε χειµώνα µε τις χιονοπτώσεις διακόπτεται η 

κυκλοφορία, θα επιλύσει το πρόβληµα της αποµόνωσης και του αποκλεισµού της 

βόρειας Εύβοιας από τον υπόλοιπο Νοµό, αλλά και από την Αθήνα. 

Ήδη κατασκευάζεται το λιµάνι Μαντουδίου, µέσα από το οποίο θα γίνεται 

πλέον η σύνδεση των βόρειων Σποράδων και ο χρόνος «ΑΘΗΝΑ-ΣΚΟΠΕΛΟΣ» π.χ. 

θα µειωθεί περισσότερο από το 50% του χρόνου που απαιτείται σήµερα. 

Για όλους αυτούς τους λόγους, αλλά και για την ασφάλεια των µετακινήσεων 

και την ανάπτυξη του τόπου, πρέπει να γίνουν τα εξής: 

-  Να ολοκληρωθεί η µελέτη του τµήµατος των 8 χιλ. µέχρι την είσοδο της σήραγγας, 

από την   πλευρά των Ψαχνών και να εκτελεστεί το έργο. 

- Η σήραγγα των 2,5 χιλ. είναι απόλυτα απαραίτητη και πρέπει να ολοκληρωθεί η 

µελέτη. 

   Ο προϋπολογισµός του έργου, όπως είπε ο προϊστάµενος της ∆ΜΕΟ είναι 30 εκ. €. 

- Μετά τη σήραγγα απαιτούνται σηµαντικά έργα για την κάθοδο από τον ορεινό όγκο 

στην περιοχή του Προκοπίου (Αγ. Ιωάννης ο Ρώσσος).  

Μέχρι να ολοκληρωθεί η µελέτη αυτού του δύσκολου τµήµατος και να 

κατασκευαστούν τα έργα, θα ήταν αναγκαία η βελτίωση του υπάρχοντος δρόµου, για 

να έχουµε τα καλύτερα δυνατά αποτελέσµατα, στον συντοµότερο δυνατό χρόνο. 

- Οι µελέτες µετά τον ορεινό όγκο, προς Μαντούδι, Στροφυλλιά και Αγ. Άννα είναι σε 

καλύτερο επίπεδο και τα έργα δεν έχουν ιδιαίτερες δυσκολίες. 

Πρέπει όµως να ολοκληρωθούν οι µελέτες το συντοµότερο δυνατό, µε πρώτη την 

παράκαµψη της Αγ. Άννας, η οποία µελετάται, λόγω κατολίσθησης, από το 2003. 

- Για την χρηµατοδότηση των µελετών του βόρειου άξονα, πρέπει να ενταχθούν ως  

  υποέργο στην παράκαµψη Χαλκίδας.    

Σε αυτό το έγγραφο γίνεται αναφορά µόνο για το ΕΘΝΙΚΟ Ο∆ΙΚΟ ∆ΙΚΤΥΟ και όχι  για 

το Επαρχιακό ή το ∆ηµοτικό. 

Οι αναγκαιότητες και οι προτεραιότητες είναι συγκεκριµένες και δεν πρέπει να χαθεί 

χρόνος και πόροι αυτή την περίοδο, σε άλλα τµήµατα, τα οποία πρέπει να ολοκληρωθούν 

µελετητικά, αλλά είναι δύσκολο να κατασκευαστούν όλα στην προγραµµατική περίοδο, 

2014-2020. 

Κύριε Υπουργέ αφού σας ευχαριστήσουµε και πάλι, είναι δεδοµένο ότι µε τις 

κατευθύνσεις σας, στην συνάντηση µε τον Περιφερειάρχη και τα άλλα στελέχη, βάζετε την 

προσωπική σας σφραγίδα στην αντιµετώπιση του µεγαλύτερου προβλήµατος της Εύβοιας.   
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Πρέπει να ευχαριστήσουµε επίσης και τα στελέχη του Υπουργείου και της 

Περιφέρειας, που µέσα από δυσκολίες, κυρίως στον οικονοµικό τοµέα, κατάφεραν να 

έχουµε σήµερα αρκετές ολοκληρωµένες µελέτες και αρκετές άλλες να βρίσκονται σε καλό 

επίπεδο.           

 

 

          Με εκτίµηση 

  Ο Αντιπεριφερειάρχης 

 

                                                                Αθανάσιος Μπουραντάς 

 

 

Κοινοποίηση: 

- Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό 

κ. Σίµο Κεδίκογλου 

- Γενικό Γραµµατέα ∆ηµοσίων Έργων 

κ. Ευστρ. Σιµόπουλο 

- Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας 

κ. Κλ. Περγαντά 

- Γενικό ∆ιευθυντή Συγκοινωνιακών Έργων 

κ. ∆ιον. Μακρή 

- ∆/ντή Μελετών Έργων Οδοποιΐας (∆ΜΕΟ) 

κ. Θεοδ. Πανουτσόπουλο 

- Προϊσταµένη Ε.Υ.∆ - Ε.Π. Ενίσχυση Προσπελασιµότητας 

κ. Ζωή Παπασιώπη 

- ∆/νση Τεχνικών Έργων Π.Ε. Εύβοιας 

- Μ.Μ.Ε. 

 

 

 

 


